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Higher plants used extensively in traditional medicines are increasingly being screened for their role in modulating the activity of environmental genotoxicants. The property of preventing carcinogenesis has been reported in many plant extracts. The observation of a close association between carcinogenesis and mutagenesis has extended the survey to include plant extracts and plant products able to modify the process of mutagenesis, which involves alteration in the genetic material. Natural plant products may, apart from inducing mutations, modify the action of other known mutagens on the living organisms by 1) activating the existing mutagens within the cell, 2) inhibiting the production of mutagens in the cell, 3) synergising the activity of existing mutagens, or 4) activating the promutagens within the cell into mutagens. This review deals with data obtained in the course of research on the modulatory effects of plant extracts on mutagenesis and clastogenesis, two genotoxic phenomena associated with carcinogenesis.
In screening for antimutagenic effects, extracts of different plant parts have been used, ranging from leafy vegetables, fruits, and underground storage organs to whole plants. The extracts were prepared mainly in water or organic solvents. Several of these assays have indicated the involvement of certain factors that are intrinsic components of the extracts, ranging from specific compounds like ascorbic acid to vegetable fibres which could act as nonspecific redox agents, free radical scavengers, or ligands for binding metals or toxic principles. The possible ways in which inhibitors of mutagenesis can act include the inhibition of interaction between genes and biochemically reactive mutagens and the inhibition of metabolic activation of indirectly acting mutagens.
The effects of toxicants can be observed at the level of chromosomes (clastogenesis) through alterations in chromosome structure (chromosomal aberrations) and number (aneuploidy, polyploidy). A wide range of short-term and long-term screening procedures is available. The most common ones use higher plants or rodents in vivo as test systems for monitoring chromosomal aberrations. Experiments with a number of crude vegetable and fruit extracts have demonstrated their anticlastogenic activities against known cytotoxic agents. The individual components of the extracts—e.g., sulfhydryl and flavonoid compounds, gallic acid, ellagic acid, mucic acid, citric acid, reducing sugars, tannin—are observed to have an additive interaction with the major constituents chlorophyll and ascorbic acid, when modulating the effects of the clastogens.
Under certain conditions, plant products may induce mutagenic effects, due to the presence of multiple biological properties. Some inhibitors can stimulate simultaneously both enhancing and detoxifying mechanisms, e.g., inducers of coordinated enzyme activities. Many oxidants can, depending on the redox potential, either accept or donate electrons, rendering them protective or harmful. Plants also play an active role in the accumulation, metabolism, and environmental distribution of xenobiotics. The property of plants to activate promutagens that may enter the food chain is of great significance in view of the large number and types of chemicals to which the plants are exposed. A promutagen is a chemical that is not mutagenic itself but that can be biologically transformed by a plant system into a mutagen. Several methods for studying promutagens from plants were developed both in vivo and in vitro, including plant cell-free systems. Both mutagens and antimutagens can be extracted from the same plant extract depending on the nature of solvents used for extraction. Interaction between inhibitors may lead to synergistic effects. Such combined action may take place through the different inhibitors acting at different levels or being localised at different cellular areas. The greater protection afforded by crude plant extract as compared with an equivalent amount of the purified or synthetic ingredients, as observed withPhyllanthus emblica L. andBeta vulgaris L. var.benghalensis Hort., may be related to this phenomenon.
Specific biological action of a drug is due to its specific binding to a functional molecular receptor. In complex plant extracts, the variable observed effects can be attributed to the many chemically reactive species that are formed during the processing and ingestion of the extract, which could act as non-specific redox agents, scavengers of free radicals, and ligands for binding to toxicants. The final effects are obviously the outcome of interactions between the components and their individual and collective interaction with the toxicant. The specificity and efficacy of such responses will be influenced also by the physiological factors influencing the plants and the process of administration of the extract.
In utilizing pharmacologically active herbs, both beneficial and potential adverse effects must be taken into account. The actual dose and form of the plant also need to be worked out.


Zusammenforschung
Die Pflanze den hoeher Gruppen, die so lange in traditionale Medizine benützen waren, sind jetzt, fuer ihre Rolle in der Veraenderung der Aktivitaet der environmental Genotoxicants, ausprobiert. Es ist schok berichtet dass viele Pflanze-extrakt einiqe Eigenschaften haben damit die Carcinogenesis verhuettet ist. Es ist bemerkt dass eine tiefe verbinding Zwieschen Carcinogenesis und Mutagenesis existrert und diese Bemerkung fuehrt zu einer weileren Forschung zur Pflanze-extrakt und pflanze-produkte, die in dem Modifikation-prozess von Mutagenesis helfen Dieser Modifikation prozess its moeglich mit Aenderung den Geneticmaterial. Die Naturpflanzprodukte, zusaetzlich zur Mutation induktion koenner auch die Effekten den andere Mutagens den existierten Organismus, mit folgenden Methoden veraendern. 1) Die existierene Mutagens zwischen die Cell sind leblos gemacht. 2) Die weitere Produktion von mutagens zwischen die Cell sind verboten. 3) Die Aktivitat von den existierene mutagens sind erhoehen. 4) Die Promutagens inzwischen die Cell sind effective gemacht.
Diese Untersuchung handelt sich un die Information, die durch die aktuella Experiment notieren, iiber Veraenderung effekter von Pflanze extraktion auf Mutagenisis and Clastogenesis. Z. ß. Zwei Genotoxic phenomenon zusammen mit Carcinogenesis.
In dem Ausprobierenprozess fuer Antimutagenic Effekte, sind verschiedene Pflanzeextrakten Z. ß. belaubte Gemuesse, fruechte, unterirdische gelagerte Pflanz organs benutzt worden. Die Extrakte waren meisten mit Wasser oder Organicsolvent dargestellt. Meherere von dieser Untersuchung haben bezeichnet dass die innerwirkliche Teilen von dieser Extrakten eine Rolle in dieser Aussprobieren prozess gespielt haben. Dieser Extrakten sind die spezifische Gemische Z. ß. Ascorbic acids und Gemüsse fibers. Dieser spezifisch Gemische koennen als ein Non-spezifisch Redox Agents, frei Radical skavangers oder als eine typische Metals. die eine klebrige Eigenschaft haber. Oder als ein Toxic Prinziple Moeglicherweise koennen weitere Mutagens Produktion mit folgenden Methoden verhindert werden. The inhibition of interaction between genes and biochemically reactive mutagens and the inhibition of metabolic activation of indirectly acting mutagens.
Durch veraenderung in Chromosome structure und Chromosome Nummer ist die Effekt von Toxicants auf die Chromosome Quantitat ist notiert.
Es gibt ein klein-Zeitdauer und der Verchiedenen Chemisch in der. Umbegung wo die Pflanzen sind. Die Pflanzen eine besundere Eigenschaften haben, danif die “Promutagens”, die in der Speise eintreten koennen, angespornen sind. Promutagen ist chemish die nicht eigentlich mutagenic ist aber das Pflanzesystem diese Promutagen zu Mutagen biologisch umformen kann. Viele Methode, denif die Promutagens chalakteur. von Pflanze studieren koennen sind schon esturckelt.
Solvent charakteur, der fuer den. Extraktionprozess besmotzt ist, bestimmt, ob Extraktion von beide Mutagens und Antimutagens von gleichem Pflanze extrakt moeglich irb.
Weehselceirkung zurischen Inhibitors kann zu Anspornung eftekb resultieren. Diese Vereinigtro periation koennen, durech verschiedene Inhibitors operieren nerschieder teif oder oertlich in verschiederen cells, stattfinden. Als Aequivalent quantitaet den raffinierenen Bestandteil, koennen die rohe Pflanze extrakt lesser Beschmustung leirten. Observetion mitPhyllanthus emblica undBeta vulgaris var.benghalensis Hort. hab ein Verhaeltnis mit diesem Phaenomen.
Einer spezifischer Einband zu einem Functional Molecular Auffang bestimut die spezifische biologische operation von einer lang Zeitdamer Ausprobieren prozess. Der normeler Ausprobieren prozess benutzt hoeher gruppe Pflanze oder Rodentsin vivo als. Test systems um die Chromosome Veraenderung zu notieren. Viele Erprobungen mit. rohe Gemuesse und Frucht Extrakt haben. ihre Anticlastogenic Eigenschaften gezeigt Waehrend die veraenderung auf die Effekte von Clastogens notiert ist, ist es beobachtet dass die induviduelle Teile Z. ß. Sulfahydryl und Flavonoid Compounds, Dehydroascorbic Acid, Gallic Acid, Ellagic Acid, Mucic Acid, Citric Acid, Reducing sugars, Tannin U.S.W. eine positive Wechselwirkung mit meiste Bestandteil haben. wesen der Anwesenheit der multiple biologische Eigenschaften koennen die pflanzeprodukten unter bestimmten zustend mutagenic effekt produzteren. Einige Vorbeuger koennengleichzeitig erhoehen und detoxifying mechanismus anspornen, Z. ß “Inducers of coordinated enzyme activities”.
Viebe Oxydants koennen Elektron akzeptieren oder Elektron schenken. Das haengbaber von den Redoxpotential ab. Auf diese weise machem sie ihnen schuetzend oder schaedlich.
Die Pflanze spielt auch eine grosse Rolle in der Anhaeufung, Metabobsm und in der Verteilung von Xenobotics in der Umgebung. Weger der Anwesenheisb medizine. Die veraenderliche Effecter notierb in complex Pflanze extrakt sind wegen viele chemisch reagierete gertung die waehrend des Prozess periation von den Extrakten produziert. Diese Extrakten Operieron als “Redox Agents, scavengers of free radicals und ligands for binding to toxicants. Die enabliche Effekten sind Sicher das Ergebnis von Wechselwirkung zwischer die Teiler und ihre individuell und gesannelte Wechselwirkung mit Toxicants Die physiologische Fektoren, die Pflanzen und der Einspritzungs prozess den Extrakten eincoirken, wirkb auch die Spezialitat und die.
Mann muss beide vorteile und Nachteile danken wenn diese Aktive. Herbs in der Medizine benuzt sind. Die genane Dose und Pflanze typ muessen auch calculieret werden.
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